

# For Your Information

給您的訊息

張貼日期：16/03/2026-24/03/2026

檔案編號：PAM/PRE/CH021/2026

致：聚龍居各業戶

## 會所乒乓/壁球場暫停開放

會所乒乓/壁球場將於以下時間進行更換食水喉工程，期間將暫停開放，詳情如下：-

受影響範圍	受影響日期/時間	注意事項
會所乒乓/壁球場	2026年3月23日(一)上午09:00 至 2026年3月24日(二)下午03:00	如工程提前完成，設施將提早開放。

不便之處，敬請原諒！如有任何查詢，請致電 2694 8298 與會所職員聯絡。

聚龍鄉村俱樂部

To: All Residents of Parc Royale

## Table tennis/Squash court of the Clubhouse Temporarily closed

Please be informed that the Clubhouse table tennis/squash court will be temporarily closed during the following period for fresh water pipe replacement works. Details are as follows : -

Affected Area	Affected Date / Time	Remark
Clubhouse table tennis/squash court	From 09:00 AM on 23 Mar To 03:00 PM on 24 Mar	If the works are completed earlier than scheduled, the facilities will reopen earlier.

We apologize for any inconvenience caused. Should you have any enquiries, please contact the Clubhouse staff at 2694 8298.

Country Club Royale

# For Your Information

給您的訊息

Date (日期): 16/03/2026-25/032026

Ref (檔案): PAM/PR2/CH019/2026

To: All Residents of Parc Royale

## 暫停食水供應

## Suspension of Fresh Water Supply



日期 Date	23/03/2026 (一) 至 24/03/2026 (二) 23 March 2026 (Mon) to 24 March 2026 (Tue)
時間 Time	3月23日上午09:00至3月24日下午03:00 From 09:00 AM on 23 Mar to 03:00 PM on 24 Mar
受影響範圍 Affected Area	會所更衣室及洗手間 Changing Rooms and Restrooms of the Clubhouse
原因 Reason	食水喉維修 Repair of fresh water pipe
注意事項 Remark	<ul style="list-style-type: none"><li>● 如工程提前完成，食水供應將提早恢復。</li><li>● If the works are completed earlier than scheduled, the water supply will resume earlier.</li><li>● 當恢復食水供應後，業戶請先開啟水龍頭片刻，待食水回復清澈後方作使用。</li><li>● Residents are advised to let water run at water tap for a while after resumption of fresh water</li></ul>

不便之處，敬請見諒。如有任何查詢，歡迎致電 2694 8298 與會所職員聯絡。  
We apologize for any inconvenience caused. Should you have any enquiry, please feel free to contact our Club House staff at 2694 8298

聚龍鄉村俱樂部  
Country Club Royale

# For Your Information

給您的訊息

張貼日期：09/10/2025

檔案編號：PAM/PRE/CH059/2025

致：聚龍居各業戶 To: All Residents of Parc Royale

## 會所餐廳「牡丹薈」25年11月起營業時間更改通知

### Notice of Change in Operating Hours – Clubhouse Restaurant (Effective on November 2025)

會所接獲餐飲公司「牡丹薈」通知，會所餐廳的營業時間將由**2025年11月1日起**作出更改。詳情如下：

We have received a notice from the Clubhouse restaurant that the restaurant's operating hours will be adjusted starting from 1<sup>st</sup> November, 2025. Details are as follows:

星期一	:	<b>休息</b> (如該日為公眾假期，休息日則順延一天)
Monday	:	<b>Closed</b> (If the rest day falls on a public holiday, the closure will be postponed to the next day.)
星期二至日及公眾假期	:	上午 11 時 至 晚上 10 時
Tuesday to Sunday & Public Holidays	:	11:00 a.m. – 10:00 p.m.

不便之處，敬請見諒。如有任何查詢，請致電 2694 8298 與會所職員聯絡。

We apologize for any inconvenience caused. Should you have any enquiries, please feel free to contact Clubhouse Staff at 2694 8298.

聚龍鄉村俱樂部

Country Club Royale